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INTERPELACJA W SPRAWIE  
  

 Podjęcia działań w sprawie likwidacji uciążliwego odoru w dzielnicy Niewiadom. 
   

 Szanowny Panie Prezydencie, 

           Informuję, że od kilku dni mieszkańcy dzielnicy Niewiadom zgłaszają mi 
problem uciążliwego odoru, który okresowo, ale regularnie unosi się z terenów byłej 
hałdy zlokalizowanej przy ulicy Sportowej.  
          Zdaniem mieszkańców trudny do zniesienia fetor, występuje z różnym 
natężeniem i wiąże się z nocnymi, samochodowymi transportami, rozładowywanymi 
na hałdzie w godzinach pomiędzy godz. 02:00 – 04:00 rano.  
          Proszę o zbadanie tego ważnego dla mieszkańców problemu oraz udzielenie 
mi następujących informacji: 
  Jaka działalność gospodarcza odbywa się na terenie byłej hałdy przy ul. 

Sportowej i kto ją prowadzi? 
  Czy niniejsza działalność odbywa się zgodnie z uzyskanymi w tej sprawie 

pozwoleniami? 
  Czy nieprzyjemny fetor, na który skarżą się mieszkańcy, związany jest                                

z działalnością gospodarczą na byłej hałdzie? 
  Jakie działania będą podjęte w celu wyeliminowania przykrego zapachu, który 

dla wielu mieszkańców dzielnicy Niewiadom jest nie do zniesienia?  
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